

in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

*Twenty-ninth meeting,
20 July 1950*

298 (VII). Reports of the United Nations Visiting Mission to the Trust Territories in West Africa

The Trusteeship Council

Takes note of the reports⁴⁸ of its Visiting Mission of 1949 to the Trust Territories in West Africa and the observations⁴⁹ submitted thereon by the Administering Authorities concerned;

Expresses its appreciation of the work accomplished by the Visiting Mission on its behalf;

Takes note of the conclusions formulated by the Visiting Mission and included in its reports;

Draws attention to the fact that, at its sixth and seventh sessions,⁵⁰ in formulating its own conclusions and recommendations in the course of its examination of annual reports on, as well as of petitions and other questions relating to, the Trust Territories concerned, the observations and conclusions of its Visiting Mission and the observations of the Administering Authorities concerned were taken into account;

Decides that it will continue to take these observations and conclusions into account in future examinations of matters relating to the Trust Territories concerned, and

Invites the Administering Authorities concerned to give most careful consideration to the conclusions of the Visiting Mission as well as to the comments made thereon by the members of the Trusteeship Council.

*Twenty-ninth meeting,
20 July 1950*

299 (VII). Reports of the United Nations Visiting Mission to Trust Territories in West Africa: printing of the reports

The Trusteeship Council

Acting in accordance with rule 99 of its rules of procedure,

Decides that the reports⁵¹ of the United Nations Visiting Mission to Trust Territories in West Africa together with the observations⁵² submitted thereon by the Administering Authorities and the action taken thereon by the Council shall be printed, and

Requests the Secretary-General to make arrangements for the printing of these documents, at the earliest possible date, in a single volume and in each of the working languages.

*Twenty-ninth meeting,
20 July 1950*

⁴⁸ See T/461, T/462, T/463, T/464 and T/465.

⁴⁹ See T/522, T/638, T/673 and T/702.

⁵⁰ See *Official Records of the fifth session of the General Assembly, Supplément No. 4*.

⁵¹ See T/461, T/462, T/463, T/464 and T/465.

⁵² See T/522, T/638, T/673 and T/702.

nistration et à celle des pétitionnaires, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

*Vingt-neuvième séance,
20 juillet 1950.*

298 (VII). Rapports de la Mission de visite des Nations Unies dans les Territoires sous tutelle d'Afrique occidentale

Le Conseil de tutelle

Prend acte des rapports⁴⁸ de sa Mission de visite qui s'est rendue en 1949 dans les Territoires sous tutelle d'Afrique occidentale, ainsi que des observations⁴⁹ que les Autorités chargées de l'administration de ces Territoires ont présentées à leur sujet;

Exprime sa satisfaction de l'œuvre accomplie en son nom par la Mission de visite;

Prend acte des conclusions que la Mission de visite a formulées et qu'elle a fait figurer dans ses rapports;

Attire l'attention sur le fait qu'en formulant à ses sixième et septième sessions⁵⁰ ses propres conclusions et recommandations, à l'occasion de l'examen des rapports annuels sur les Territoires sous tutelle en question, ou de l'examen de pétitions ou d'autres questions, il a tenu compte des observations et conclusions de sa Mission de visite ainsi que des observations des Autorités chargées de l'administration de ces Territoires;

Décide qu'il continuera à tenir compte de ces observations et conclusions quand il aura à examiner dans l'avenir des questions relatives aux Territoires sous tutelle en question;

Invite les Autorités chargées de l'administration de ces territoires à accorder la plus grande attention aux conclusions de la Mission de visite, ainsi qu'aux observations faites à leur sujet par les membres du Conseil de tutelle.

*Vingt-neuvième séance,
20 juillet 1950.*

299 (VII). Rapports de la Mission de visite des Nations Unies dans les Territoires sous tutelle de l'Afrique occidentale: impression des rapports

Le Conseil de tutelle,

Agissant conformément à l'article 99 de son règlement intérieur,

Décide de faire imprimer les rapports⁵¹ de la Mission de visite dans les Territoires sous tutelle de l'Afrique occidentale ainsi que les observations⁵² des Autorités chargées de l'administration sur ces rapports, ainsi que le texte des décisions prises à ce sujet par le Conseil;

Demande au Secrétaire général de prendre toutes dispositions utiles pour faire imprimer dans le plus bref délai possible ces documents en un seul tome et dans chacune des langues de travail.

*Vingt-neuvième séance,
20 juillet 1950.*

⁴⁸ Voir T/461, T/462, T/463, T/464 et T/465.

⁴⁹ Voir T/522, T/638, T/673 et T/702.

⁵⁰ Voir *Documents officiels de la cinquième session de l'Assemblée générale, Supplément No 4*.

⁵¹ Voir T/461, T/462, T/463, T/464 et T/465.

⁵² Voir T/522, T/638, T/673, et T/702.